
Finančná komisia 

 Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
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Vybavuje: Ing. Mária Karafová 
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ZÁPISNICA 

z 11. rokovania Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 02.10.2015 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie rokovania 

2. Poskytnutie dotácií nad 3 300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších 

zmien a doplnkov 

3. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja        

č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení 

počtu tried prvého ročníka stredných škôl v územnej pôsobnosti Košického 

samosprávneho kraja pre prijímacie konanie na školský rok 2016/2017 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení a 

zrušení zariadení školského stravovania 

6. Informačná správa o zapojení sa Košického samosprávneho kraja do programu 

technickej pomoci ELENA 

7. Regionálna integrovaná územná stratégia Košického kraja 

8. Informatívna správa o činnosti Krajskej organizácie cestovného ruchu Košický kraj     

v roku 2015 

9. Rôzne 

10. Záver rokovania 

 

 

 

 

K bodu č. 1 
Vyjadrenie: 

Rokovanie komisie otvoril Ing. Jozef Burian –predseda komisie, privítal členov komisie a dal 

hlasovať o programe rokovania komisie. 

Komisia bola uznášaniaschopná. 

 

 

Hlasovanie č.1 



Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 2 
Vyjadrenie: 

Materiál: Poskytnutie dotácií nad 3 300 Eur v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia 

Košického samosprávneho kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien 

a doplnkov uviedla Ing. Karafová, vedúca odboru financií. 

K žiadosti kulturistického oddielu VETERINARY BODYBUILDING CLUB KOŠICE, na 

výstavbu športoviska komisia odporučila riešiť túto žiadosť v roku 2016 podľa VZN č. 

7/2008 o poskytnutí dotácie na rozvoj športu. 

 

Uznesenie č. 30: Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť 

nasledovné   dotácie: 

 

1. Perly Gotickej cesty n.o., Hlavná 26, 040 01 Košice v sume 10 000 € na projekt  

    Vytvorenie základnej infraštruktúry pre pútnický turizmus na území KSK prostredníctvom  

    zapojenia košického regiónu do medzinárodnej siete Svätojakubskej cesty - Camino de  

    Santiago, 

2. Gréckokatolícka cirkev, farnosť Bačkov, Bačkov, 076 61 Bačkov v sume 5 000 € na     

    projekt  

    Oprava a výmena strešnej krytiny na chráme v Dargove, 

3. Rímskokatolícka cirkev, farnosť Košice - sídlisko Ťahanovce, Sofijská 1, 040 13 Košice  

    v sume  5 000 € na projekt Výstavba pastoračného centra, kostola, fary,  
4. Svätý Florián n.o., Opátka 17, 044 65 Opátka v sume 10 000 € na projekt Obnova národnej  

    kultúrnej pamiatky Kostol r. k. sv. Florián v Opátke č. ÚZPF: 430/0. 

 

 

Hlasovanie č.2 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

K bodu č. 3 
Vyjadrenie: 

Materiál: Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 

kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov uviedla Ing. 

Karafová, vedúca odboru financií. 

 

Uznesenie č. 31: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 



 

Hlasovanie č.3 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

K bodu č. 4 
Vyjadrenie: 

Materiál: Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o určení 

počtu tried prvého ročníka stredných škôl v územnej pôsobnosti Košického samosprávneho 

kraja pre prijímacie konanie na školský rok 2016/2017 uviedol MVDr. Ján Špak, pracovník 

odboru školstva Úradu KSK. 

 

Uznesenie č. 32: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č.4 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

K bodu č. 5 
Vyjadrenie: 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja o zriadení a zrušení 

zariadení školského stravovania prezentovala  MVDr. Katarína Franková, pracovníčka odboru 

školstva Úradu KSK. 

 

Uznesenie č. 33: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č.5 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

K bodu č. 6 
Vyjadrenie: 

Materiál : Informačná správa o zapojení sa Košického samosprávneho kraja do programu 

technickej pomoci ELENA uviedol RNDr. Milan Husár pracovník odboru regionálneho 



rozvoja, územného plánovania a životného prostredia Úradu KSK. Skúsenosti s týmto 

projektom odprezentovali zamestnanci Úradu Prešovského samosprávneho kraja. 

 

Uznesenie č. 34: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

Hlasovanie č.6 

Prítomní: 13  

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

K bodu č. 7 
Vyjadrenie: 

S materiálom Regionálna integrovaná územná stratégia Košického kraja oboznámil komisiu 

Ing. Imrich Fülöp , vedúci odboru regionálneho rozvoja, územného plánovania a životného 

prostredia Úradu KSK. 

 

Uznesenie č. 35: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č.7 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

K bodu č. 8 
Vyjadrenie: 

Informatívna správa o činnosti Krajskej organizácie cestovného ruchu Košický kraj v roku 

2015 – materiál uviedla JUDr. Lenka Vargová Jurková. 

Pán poslanec Bečarik vyjadril požiadavku vytvorenia detašovaných pracovísk OOCR zo 

zamestnancov KOCR. Túto myšlienku podporil aj člen komisie Ing. Stanislav Vibranský. 

 

Uznesenie č. 36: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

Hlasovanie č.8 

Prítomní: 13 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 



K bodu č. 9 

Vyjadrenie:  

V zmysle požiadavky p. poslanca Bečarika bol členom komisie zaslaný predbežný materiál 

o zámeroch rekonštrukcie ciest a iných stavieb a možnostiach ich financovania. Ing.Karafová 

informovala o uskutočnenej misii EIB na Úrade KSK v dňoch 24.-.25.09.2015. 

 

Hlavný kontrolór KSK sa vyjadril k dvom veciam: 

 

1. Uviedol  stručné závery z kontrol dotácií a uviedol slabé stránky: informovanosť 

o spolufinancovaní podporenej akcie a udržateľnosť výsledkov podporenej akcie. Do 

budúcna by bolo vhodné v rámci zmluvy zakomponovať konkrétnejší záväzok 

o spolufinancovaní a udržateľnosti výsledkov (ako vzor financovanie z EU fondov). 

 

2. Uviedol , že  na Komisii regionálneho rozvoja ZKSK upozornil na nesúlad požiadavky 

predmetnej dotácie (pre kulturistický oddiel na výstavbu športoviska) podľa VZN 

3/2006 a súhlasí s návrhom pána predsedu FK ZKSK s tým, aby v nesledujúcom roku 

boli v rámci rozpočtu schválené prostriedky na dotácie podľa VZN 7/2008. 

 

 

 

K  bodu č. 10 
Vyjadrenie: 

Predseda komisie ukončil zasadnutie a poďakoval členom komisie za prítomnosť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Jozef Burian 

predseda komisie 

 


